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Abstract (en)
[origin: US2016357157A1] Timepiece wheel set (1) including an arbor (3) carrying a wheel (4), and a heart cam (2) in an angularly indexed position
with respect to the wheel (4), the heart cam (2) is freely mounted in a radial direction (R) with respect to the axis (D) of the arbor (3), and is returned
in a neutral position towards the axis (D) by at least one flexible element (6), which is either a strip (25; 26) incorporated in the heart cam (2), or
a spring (60) inserted between the wheel (4) and the heart cam (2), and the flexible element (6) is dimensioned to damp impacts applied to a
peripheral cam track (23) comprised in the heart cam (2).

Abstract (fr)
Mobile (1) d'horlogerie comportant un arbre (3) porteur d'une roue (4), et un coeur (2) indexé angulairement en position par rapport a ladite roue (4).
Ce coeur (2) est monté flottant dans une direction radiale (R) par rapport a I'axe (D) dudit arbre (3) dudit mobile (1), et rappelé en position neutre
vers ledit axe (D) par au moins un élément flexible (6), ledit élément flexible (6) étant, ou bien une lame (25 ; 26) intégrée audit coeur (2), ou bien
un ressort (60) interposé entre ladite roue (4) et ledit coeur (2), et ledit au moins un élément flexible (6) étant dimensionné pour amortir un impact
appliqué a une piste de came périphérique (23) que comporte ledit coeur (2).
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